
更新版

級別：

Category：

中文姓名： 出生日期：
Chinese Name： Date of Birth：
英文姓名：
English Name：
聯絡電話：
Contact No.：

屬於香港特區居民：
Hong Kong Residents：

MEN'S Events  Kata - Individual

WOMEN'S Events  Kata - Individual

*所有申請者必須填寫所有合資格的優先(一、二及三)的成績欄。如任何優先沒有填寫，本會會理解為「不適用」於申請者，敬請注意。

*All applicants must fill in all the eligible Tiers (One, Two and Three) results. If the Tier(s) are not filled in, we will interpret it as "not applicable" to applicants. Please note.

(第一優先) 在2018年至2022年期間的國際賽事成績紀錄（由2018年1月1日至2022年3月17日）（第一至八名，參賽人數最少為4名，以及名次為參賽人數之三份一）：

(Tier One) Outstanding results in previous international competitions (from 1st January, 2018 to 17 March, 2022) (Ranked 1st to 8th, on condition that there was a minimum of four participants in the competition(s) AND the
athlete(s) ranked in the top one-third among the total number of participants)：

 2022-23年度香港體育學院潛質運動員

 2022-23年度香港初級代表隊培訓計劃 – 初級代表隊運動員

 其他 Others：________________________________________________________

Part B

性別 Gender：  M  /    F

會員號碼：

 曾參加2018亞加達亞運會

 曾參加2019世界沙灘運動會

 曾參加2020東京奧運會

2018 Asian Games
2019 ANOC World Beach Games
Tokyo 2020 Olympic Games

運動員背景 Athlete Background

       2022-23 HKSI Elite Training Grant Athletes *Full Time/Part Time

       2022-23 Feeder System Scheme - Pre-Squad Training Athletes

       2022-23 HKSI Potential Sports Scholarship Athletes

致：中國香港空手道總會秘書處(電郵：kfhkc@hkolympic.org)(傳真：25775525)

Hangzhou 2022 Asian Games

（請於適當方格內加上號 Please tick in the appropriate box）

Part A

Karatedo Individual Event Nomination Form

To：The Karatedo Federation of Hong Kong, China Limited Office (Email：kfhkc@hkolympic.org)(Fax：25775525)

空手道個人項目提名表格

 2022-23年度香港體育學院精英訓練資助運動員 *全職運動員/兼職運動員

Membership No.：

Email Address：
電郵地址：

擬參賽項目／組別：
Competition Events /  Categories：

 中國公民
Chinese Citizen

參賽國家／地區的
數目及名稱

No. of Competing
Countries/Regions

Event

比賽名稱

Name of Competition

參賽人數

 香港特區的永久性居民
Permanent Resident of the HKSAR

 Kumite  -60kg /  -67kg /  -75kg /  -84kg /  +84kg

 Kumite  -50kg /  -55kg /  -61kg /  -68kg /  +68kg

No. of Entries

比賽地點 比賽日期 參賽項目

Venue Date

獲得成績／名次

Results/Position

備註

Remarks
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總分 Total

(第二優先) 在2018年至2022年期間的國際賽事成績紀錄（由2018年1月1日至2022年3月17日）（第一至八名，參賽人數最少為4名，以及名次為參賽人數之三份一或三份二）：

(Tier Two) Outstanding results in previous international competitions (from 1st January, 2018 to 17 March, 2022) (Ranked 1st to 8th, on condition that there was a minimum of four participants in the competition(s) AND the
athlete(s) ranked in the top one-third or two-third among the total number of participants)：

參賽國家／地區的
數目及名稱

獲得成績／名次 分數比賽名稱 比賽地點 比賽日期 參賽項目 參賽人數

Venue Date EventName of Competition No. of Entries
No. of Competing
Countries/Regions

Results/Position Score
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權數計算
(請把合適圈出)

Weighting

(Please circle as appropriate)

總分 Total

(第三優先) 在2018年至2022年期間的海外賽事成績紀錄（由2018年1月1日至2022年3月17日）（第一至八名，參賽人數最少為4名，以及名次為參賽人數之三份一或三份二）：

*In Tier Three, the weighting for the result of senior event is multiply 1.5 and the weighting for the result of junior event is multiply 1.
*第三優先權數計算準則：成年運動員權數x 1.5；青少年運動員權數x 1

(Tier Three) Outstanding results in previous overseas competitions (from 1st January, 2018 to 17 March, 2022) (Ranked 1st to 8th, on condition that there was a minimum of four participants in the competition(s) AND the
athlete(s) ranked in the top one-third or two-third among the total number of participants)：

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1

1.5 /  1
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1.5 /  1
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得分

Score

比賽地點 比賽日期 參賽項目 參賽人數

Venue Date Event No. of Entries
No. of Competing
Countries/Regions

Results/PositionName of Competition

比賽名稱
通用計分表

分數

EVSS Score

參賽國家／地區的
數目及名稱

獲得成績／名次
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年份 排名紀錄日期 排名名次

Year Record Date Rank

申請者簽署：
Signature of Applicant：

所屬屬會决策人姓名： 所屬屬會决策人簽署：
Name of Headquarter Dojo In-charge：

所屬屬會决策人聯絡電話：
Contact No. of Headquarter Dojo In-charge：

截止日期：2022年3月17日(星期四)中午12時正(逾時概不接受報名)，連同身份證副本、護照副本、港澳居民來往內地通行證副本及2019冠狀病毒病接種(最新)紀錄文件副本
                   (如曾確診，請提供醫生証明文件副本)一併提交。

Deadline：On or before 17 March 2022(Thur) 12:00 noon (Late or incomplete applications will NOT be considered), submit your application form and copies of Hong Kong Permanent Identity Card,
Passport, Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents and COVID-19 Vaccination Record(updated) (If you have recovered from COVID-19 infection, please provide Medical Certificate
copy).

2022

2019

2020

2021

個人項目

Event

2018

E-mail Address of Headquarter Dojo In-charge：

Date：

Signature of Headquarter Dojo In-charge：

所屬屬會决策人電郵地址：

日期：

及在2018年至2022年期間世界排名紀錄前三名(如有)：

Top 3 in World Ranking in 2018-2022, if any：
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	Table 1

